


Zoals Hilde al schreef verwisselde zij en ik in 2019 van plek. Zij een stap
naar achteren ik een stap naar voren. Dat was een bijzonder proces en
eigenlijk staat het voor mij symbool van hoe we dat doen in de organisa e
van Lorelei. Nieuwe paden bewandelen, luisteren naar de energie van
Lorelei en stapje voor stapje ontdekken wat de ware betekenis daarvan is.
Waarach g spreken, luisteren en handelen en vooral veel vertrouwen
hebben. Leren dat de weg ernaar toe minstens zo belangrijk is als het
einddoel zelf. 
Ik geniet van de cyclus, waarin de Lorelei energie begin januari wakker
wordt en waar we cirkel voor cirkel (energiedragers, vrijwilligers,
medewerkers, deelnemers) betrekken bij het fes val. Om samen op een
vrouwelijke manier te luisteren naar de energie en van daaruit het fes val
vorm te geven. Om samen te komen in een cirkel en s l te zijn, te
luisteren en vanuit je hoogste zelf te spreken, waardoor er de meest
prach ge dingen ontstaan en Lorelei ieder jaar weer anders is.
Ik ben er trots op dat we in de Corona jd  twee prach ge fes vals tegen de stroom in hebben neergezet, 
omdat juist in die periode samenkomen met gelijkgestemden zo belangrijk was. Het waren twee 
belangrijke jaren waar nieuwe energie zichtbaar werd en we een grote verandering voor Lorelei konden 
voelen.

We zi en in een schakelpunt van de geschiedenis waar het vrouwelijke en mannelijke een andere 
invulling gaan krijgen, op een andere manier zich tot elkaar zullen verhouden. Waar het belangrijk wordt 
om als een Flower of Life je unieke plek in te nemen, waarna we in gezamenlijkheid op een andere manier
met elkaar zullen samenleven. We zijn afscheid aan het nemen van oude structuren en patronen en stukje
bij beetje wordt de nieuwe energie grijpbaarder. In een meditai e hebben we als kernteam gezien dat het
de plek van Lorelei gaat veranderen. Dat we zichtbaarder mogen worden, meer vrouwen mogen 
uitnodigen. Dat het jd is om in het volle licht te gaan staan. Stukje bij beetje laat het zich zien, hoe we 
dat gaan doen. Te beginnen met in 2023 Lorelei voor het eerst in de zomer te laten plaatsvinden.  

Ik ervaar het als mijn belangrijkste taak er voor te zorgen dat de genera e na ons
het stokje gaat overnemen. Het is aan hun om deze nieuwe energie te
vertegenwoordigen. Om vorm te geven aan het fes val, terwijl wij de schouders
worden waarop zij kunnen staan. 
Het maakt dat ik een stap terug kan doen en meer jd kan besteden aan de
Welldaad en de transi e die ik samen met mijn man Jan Maarten aan het maken
ben om in de winter in Luxor, Egypte te wonen en in het voorjaar en najaar op
onze plek in Santa Marina, zuid Italië door te brengen. We bouwen daar een
duurzaam huis en zijn daar één met de natuur. De zomers zullen we in Nederland
blijven doorbrengen waar ik in mn campertje van fes val naar fes val kan trekken
met mijn sieraden, waarbij Lorelei natuurlijk niet overgeslagen wordt.
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